
ZAPISNIK
20. sjednice OPCINSKOG VIJECA OPCINE LOYRAN, odriane dana 28. oZujka 2019. godine,
u vije6nici Op6ine Lovran.
Zapoeeb u 16,08 sati.
Pozdravljaju6i nazodne, potpredsjednik Op6inskog vijeda, Rene DUSEVIC, zamolio je da se izvr5i
prozivka.
Utvrduje se da je sjednici nazoino ll vijecnika i to: Marina ISKRA, Boiko MARJANAC, Elvira
JOVIC BAN, Bozidar SPASOJEVIC. Vanja TANCABEL, Patricia JAKUPEC, Neven
MOHOROVIaIC, Durtlica TANCABEL, Drago KOROSAK Rene DUSEVIC i Natasa MILJAK.

Osim vijednika Opiinskog vijeia Op6ine Lovran, na sjednici su nazodni: opiinski nadelnik, Bojan
SIMONIC, zamjenik opcinskog nadelnika, Toni DRUZETA, proaelnica Jelena MARKIC, voditeljica
Odsjeka za dru5tvene djelatnosti, Velinka SUSANJ, voditeljica Odsjeka za stambeno komunalni
sustav, Tamara MITTEL i Du5ko Kula5, rukovoditelj RJ Usluga KD Komunalac d.o.o. Jurdani.

Jednoglasno (11 ,,2a") je zakljudeno da zapisnik po sluibenoj duZnosti vodi Azela MANDZO, a za
ovjerovitelje zapisnika, dizanjem ruke, jednoglasno ( I I ,,2a"), su izabrane NataSa MILJAK i Durdica
TANCABEL.
Predsjednik Op6inskog vije6a otvorio je

},IJECNIdKA PITANJA

Gospodin TANCABEL, pozdravljajuii nazodne, upitje postavio Op6inskom nadelniku, a odnosi se
na isporuku spremnika za odvajanje otpada. U saznanju je da je KD Komunalac svim gradanima na
ku6ne adrese dostavio spremnike, pa postavlja upit da li su Lovranci gratlani drugog reda. Naime, neki
sumje5tani nemaju o-sobno vozilo, stari su inemodni i ne mogu sami doci preuzeti spremnike.
Natelnik SIMoNIC zahvalio se na postavljenom upitu. Drago muje daje danas na sjednici gospodin
Kulai iz KD Komunalac d.o.o. Jurdani pa predlaZe da on odgovori na to pitanje. Istaknuoje da op6ina
ima pravne mehanizme radi zastite od pruZatelja usluge koji ne pruZaju uslugu, nada se da do toga
ne6e do6i, no ukoliko ni5ta drugo ne bude preostalo, morat 6emo posegnuti i za tim oblicima zaitite.
cinjenica je da je prilikom podjele spremnika na podrudju op6ine Lovran, od strane gradana upuieno
dosta zamjerki na djelatnike KD Komunalac, najvi5e na neinformiranost ikrivo tumadenje odredbi.
Podsjetio je na radni sastanak na kojem su uz strudne sluZbe Op6ine bili nazodni i predstavnici
Komunalca i na kojem je uwrdeno da 6e se svim korisnicima koji nemaju mogudnosti sami preuzeti
spremnike isti biti dostavljeni na ku6ne adrese. Da li se po tome postupilo, nije upoznat, ali je i ovaj
puta potvrdio da Op6ina ne6e dozvoliti uklanjanje spremnika sa javnih povriina dok se ne srvore
preduvjeti i svi korisnici ne dobiju svoje spremnike. y ezano za ovu temu, a pretpostavljajuii da ie se
javiti i odretleni problemi, op6ina Lovran je postavila video nazor na podrudju op6ine Lovran, da se
radi o ovlastenoj Nnki. te da su time stvoreni uvjeti za kainjavanje za nepropisno postupanje s
otpadom i odlaganje istog na za to neprimjerenim mjestima. predloiio je da dopunu odgovora od
strane gospodina Kula5a pod todkom dnevnog reda danainje sjednice.
Gospoila JAKIIPEC, pozdravljaju6i nazodne, prvo je pohvalila organizaciju vrlo zgodnog koncerta
ususret proljeiu pod nazivom ,,Proljetni koncert" koji je pokrenula op6ina Lovran. Istakia je da je
manifestacija jako lose popraiena od strane Turistidke zajednice i zao joj je sto je koncert bio slabo
popra6en. Druga pohvala iSla je na dlanove udruge ,,ognjis6e" koji su za g. mart u Druitvenom domu
Liganj organizirali zgodnu dru5tvenu veder uz prezentaciju kultume bastine i instrumenata Istre iovog
kraja, a dlanice Udruge, kao i uvijek pripremile su zakusku za sve posjetitelje. posje6enost je naialost,
osim 30+ak ljudi mahom iz gomjeg kraja Lignja, iovaj puta naZalost izostaia.
Nakon..ovih pohvala, upit je postavila op6inskom nadelniku ponovno u odnosu na postavrjanje
zastitnih ograda na dijelovima dionice od ,,Lovranke" prema Lignju, odnosno, na svim opasnim i
kitidnim dijelovima dionice jer se po njenom misljenju radi o vilo opasnom iilelu ceste loja n1e
adekvatno zaStiiena.
Naielnik sIMoNIi zahvalio se na. pohvalama. I sam je primijetio slabu posje6enost raznim
dogatlajima koje organiziramo te je misrjenja da za jedno mato m.yesto ro,u,no ,rto"uogutu triir.u
dogadanja, ali nema toliko zainteresiranih ljudi da bi sve popratiii. ono sro je ua*gi -ogijise",.realizirala bilo je jako dobro, a vezano za propagandu tog dog;daja ne zna da'ri bi i k;ko'T;i"stidka

7



zajednica mogla pripomo6i u tom dijelu. Osobno je bio nazodan dogatlaju i po njemu, posjeienost je
bila odekivana, ali bi svakako bilo ljepSe daje vi5e ljudi do5lo ipopratilo zanimljivu kultumu veder.
Sto se tide upita u odnosu na zastitne ograde na dionici koja od Lovrana ide prema Lignju i dalje,
informirao je da sljede6i dedan ima sastanak s predstavnicima Hrvatskih cesta i Zupanijskom upravom
za ceste s kojima ie obi6i teren i todno definirati obveze svakog subjekta i dinamika realizacije.
Gospodin KOROSAK, pozdravljajuii nazodne, postavio je dva pitanja. Prvo pitanje odnosi se na
Djedj i vrtii Lovran. U saznanju je da u Djedjem vrti6u u Lovranu nema mjesta za upis pa postavlja
upit da lije to zbog manjka kapaciteta ili manjka osoblja. Postavlja upit da li Opiina Lovran sudjeluje
u sufinanciranju smje5taja djece u drugim vrtiiima ukoliko ovdje nema mjesta jer to dine druge JLS,
pa i Grad Opatija. Vezano uz Djedji vrti6, postavlja upit zbog dega u vrti6u nema logopeda, a ne dolazi
ni logoped iz Grada Opatije.
Drugo pitanje odnosi se na rad Odbora za kulturu pa je zamolio da lije mogu6e da dobije izvjeS6e o
radu Odbora za kulturu za 201 8. godinu s financijskim pokazatelj ima.
Naielnik SIMONIC odgovarajuii na upit za bjeeli vrtiia Opatija israknuo je kako je trenutkom
formiranja JLS odre<leno da 6e javne ustanove biti vlasni5wo one JLS u kojoj imaju sjedi5te. Kako je
Djedj i vrti6 Opatija imao sjediSte u Opatiji, po Ugovoru o sukcesiji, bez obzira Sto je Usranova Djedji
vrtii imala ispostavu u Lovranu radi se o istoj ustanovi - Djedjem vrtiiu Opatija. Op6ina Lovran ga
koristi, ali nemamo nikakva upravljadka prava u toj Ustanovi. Pro5le godine, na kaju ljeta kada je
problem uoden, pokrenutje postupak kako bi se izdvojili iz Ustanove. To nije bilo prihvatljivo za Grad
pRatrju, ali su nas uvjeravali da 6e izgradnjom novog Djedjeg vrtiia u Opatiji taj problem biti rijeSen.
Sto se tide sufinanciranja, takotler je mi5ljenja da se programi dostave na vrijeme i da zajednidki
odludujemo o vrstama i obimu programa Sto godinama nije sluiaj.
Sto se tide sudjelovanja u financiranju u radu za ostale vrtiie, nakon Sto je imao radni sastanak sa
sluZbom, istaknuo je da Opdina Lovran ne sufinancira rad Djedjeg vrtiia Opatija, ve6 sufinanciramo
naSim ljudima mogu6nost da djecu smjeste u vrtii u Lovranu, a ako nema mjesta ovdje, a negdje
drugdje postoji slobodno mjesto, moZe im se to sufinancirati. Dosada5nja Odluka i programi koji su na
snazi ve6 se primjenjuju dugi niz godina, a kojima je definirano da to bude jedino Djedji vrti6 opatija
pa je predloZio da se pristupi izmjeni Odluke. Naime, ukoliko na5a djeca nemaju mogu6nost za
smjestaj u Djedjem vrti6u opatija, a postoji prostor u vrti6u u Mo5ienidkoj Dragi, onda ne vidi da se
roditeljima ne omogu6i sufinanciranje u drugom vrti6u.
Sto se tide logopeda, rijed je o istoj pridi iz prvog dijela odgovora, dakle op6ina Lovran nema nikakva
upravljadka prava u toj ustanovi. Upoznao je vijeinike da s odr2anim sastankom u Ministarstvu rad4
socijalne skrbi i mirovinskog sustava na kojem je izlo2io problem. Dobio je odgovor da postoji niz
moguinosti no daje potrebno ustrojiti Ustanovu kojuje moguie ustrojiti ukoliko imate zgradu pa je
sada, upravo s tim ciljem, prvo pokrenut postupak rjeiavanja vlasniSNa zgrade vrtiia.
Proielnica MARIflC dopunila je odgovor i informirala da je proSli tjedan stigla potvrda, tako da bi
ve6 tijekom sljede6eg tjedna bilo moguie rije5iti ipitanje vlasniiwa zgrade djedjeg vrti6a.
Na prijedlog op6inskog nadelnika da gospotla Susanj dopuni odgovor, gospoda suSANJ je ukratko
istakla 

_da 
u objektu Djedjeg vrti6a u Lovranu ima upisano 186 djece, od roga 123 djece ima

prebivali5te na podrudju op6ine Lovran, a 63 na podrudju Grada opatije (Konjsko, oprid, Dobre6) s
tim da ta ista djeca idu i u Osnovnu Skolu u Lovranu. Na listi dekanja je peter; djece i prebivali5tem
na podrudju opiine Lovran, a u ftzgovoru s ravnateljicom dobila je informaciju da vbde raduna o
tome i promptno reagiraju dim se oslobodi mjesto. Sto se tide rjesivanja tog pioblema, istide da je
Programom javnih potreba za predskolski odgoj, definirano di se sunnanciia.lu samo programi i
aktivnosti koji se provode u prostorima u okviru aktivnosti Djedjeg vrti6a opatija. Kako se iada po
prvi puta pojavio problem nemoguinosti dobivanja smjestaja djeteta u ojeS;i vrtie, pristupit ie se
izmjeni Programa i odlukom osigurati sredswa te oworiii mogu6nost sufinanclranja smjestaja djece s
podrucja opiine Lovran i u druge odgojne ustanove - djedje vrtiie pod uvjetom aa u ustanovi b;ee;i
vrti6 opatija nema mjesta za upis. posebno je istakla da i druge :13 loje imaju oworenu tu
moguinosti, svojim su odlukama propisale da se roditelji djece moraju javiti na raspisani natjeaai za,
upis djece u Djedji vrti6 opatija. Tek.kada su kumuratlvnl ispunjeni svi uvjeti od'norno p.iuuu nu
natje.eaj 9 demu se dobiva potvrrl,a, zatim, potvrda ravnatelja da nerna mjesta u vrtiiu i da ai;"t. iru
prebivaliSte na podrudju opiine Lovran. moie se sufinancirat smjesraj u drugoj odgojno obr'azovnoj
ustanovi na podruiju PCZ.
Naieinik.SIMoMt predlozio je da_odgovor na upit vezan za rad odbora za kulturu i financijsko
izvje5ce pismeno dostavi zamjenik opiinskog nadelnika, gospodin Toni Dru2eta.
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Gospoila ISKRA, pozdravljajuii nazodne, postavila je upit vezano za odvoz sme64 te na koji ce se

nadin, posebno sada kadaje postavljen video nazor, sankcionirati podinitelje koji nesavjesno oslavljaju
krupni otpad uz spremnike.
Drugo pitanje vezanoje za sajam, a zanimaje kada istide ugovor te da li se misli isti produ2iti odnosno
zaito komunalni redar ne obilazi prostor kako bi vidio da izlagadi ne po5tuju ugovore, ve6 svoja kombi
vozila parkiraju tako da zaprijede prohodnost ceste.
Naielnik SIMONIC odgovorio je da su postavljene kamere za video nazor, daje strudnim sluZbama
dao nalog da pripreme kratku obavijest za tisak kojom bi se javnost obavijestila da iemo krenuti u taj
postupak, a kazne su propisane zakonom i iznose izmealu 3.000,00 - 10.000,00 kuna za fizidku osobu.
Za postavljanje video nazora dobili smo elaborat iz kojeg je vidljivo da su kamere u takvoj rezoluciji
da se moZe vidjeti podinitelj, postavljene su na frekventnim mjestima, koriste se pod kontroliranim
uvjetima ine6e se mo6i zloupotrebljavati podaci.
Gospotla SUSANJ istaklaje da ie trebati postaviti tabele daje objekt ili podrudje pod video nazorom.
a Stoje u skladu sa GDPR. Komunalni redar bi trebao napla6ivati kazne.
Sto se tide sajma, s obzirom da je prodelnica na sjednici, a to je u njenoj nadleZnosti, predloZio je da se
eventualno preraspodjeli radno vrijeme komunalnog redara da subotom moZe pro6i po sajmu i ukoliko
postoji potreba, uredovati na licu mjesta. Toje ve6 bio predloZio, alijo5 nije realizirano.
Gospodin MARJANAC, pozdravljaju6i nazodne, dao je sugestiju da li postoji pravna ili tehnidka
moguinost da se Trg slobode zatvori za promet i bude pje5aika zona.
Naielnik SIMONIC odgovori je da je promet na podrudju Opdine Lovran, pa tako i Trgom slobode,
definiran Odlukom o uredenju prometa na podrudju Op6ine Lovran koju donosi JLS samostalno jer se

ne radi o prometnici koja je driavnog ili Zupanijskog madaja. Bilo je i ranije poku5aja i sugestija, a
najviSe bi profitirali upravo mjeitani koji Zive na Trgu slobode jer uvijek to bude atraktivno, bogatije
sadriajima, Zivlje i slidno. Sugestiju se moZe proslijediti Mjesnom odboru da dujemo i njihovo
miSljenje.
Na primjedbu gospode Tancabel da bi se na Trgu slobode izgubila parkima mjesta i da je tamo
punionica za elektridne automobile, Nadelnik je odgovorio da se ne gubi velik broj mjesta, da se moze
razmi5ljati da se Trg zatvori samo u jednom dijelu na podetku, a Sto se tide punionice za el. automobile
da ista u ovom obliku i funkciji, zbog sporosti, nije vi5e atraktivna jer danas postoje tzv. ,,brze
punionice" i da bi takve trebalo postaviti npr. kod hostela Link ili uz trafostanicu kod hotela Excelsior,
moLda bliie benzinske crpke i slidno.
Gospodin sPAsoJEvIC podsjetio je kako je Trg slobode svojevremeno bio zatvoren, a gospoita
TANCABEL podsjetila je na negativnosti koje su tada uodene, izmedu ostalog i brojni neprimjereni
Standovi tijekom odrZavanja sajma robe iiroke potroSnje Sto je sve imalo negativan odjek i na turizam.
Gospotla TANCABEL upoznala je nadalje vijeinike da je na danasnjoj Zupanijskoj skupstini pod
aktualnim satom postavila pitanje u odnosu na gradnju Opatijske obilamice. Prodelnica Milo5evii
odgovorila je da 6e upit proslijediti na vladu RH pa 6e nas informirati kada se dobije odgovor.
Postavilaje upit o planiranoj dinamici izgradnje obilaznice Opatijske rivijere - Libumijski obilaznice,
odnosno da li se provode bilo kakve aktivnosti vez.ane za realizaciju ovog Projekta ti ukoliko nema
nikakvih planova za izgradnju bilo bi fer i korektno prema vlasnicima zemljiSta da se onda trasa
oslobodi, ili da se, ukoliko planovi za gradnju postoje, da se trasa ,.zadrzi.., a vlasnicima terena,
umjesto isplate, Republika Hrvatska moze ponudi i zamjenske neketnine koje se u suradnji s
jedinicama lokalne samouprave mogu urbanizirati.
Drugo pitanje htjela je postaviti na rodku 12. dnevnog reda Zupanijske skupstina koja je nazalost
,,skinuta" s dnevnog reda, a radi se o davanju koncesije na plazu Kvamer l-ovran. ru;e istakla da
postoji zabiljeZen sudski spor pa je hdela predloiiti da se, do rjeSavanja imovinsko-prainih odnosa-
omogu6i,opiini Lovran davanje koncesijskog odobrenja na plaii Kvirner na duZi period kako bi
potencijalni investitori imali motiv i opravdanost ulaganja u plazu. Tu je samo iz razgovora s
gospoilom Milo5evii dobila odgovor da Op6inu Lovran nitko ne sprjedava-na davanje kon-cesijskih
odobrenja.
Gospotla TANCABEL osvmula se i na problematiku odvoza sme6a pa je za primjer navela kako se
neki dan, dok je vozila iza kamiona Komunalca, stvorila velika guzvi u promitu. Stoga je predlozila
da.KD Komunalac pokusa koordinirati praznjenje i odvoz sme6a-iz spremnika , gtuun"" proii"tni"" ,
neko primjerenije vrijeme, a ne u osam sati uj;tro kada su iguzve najve6e. pre-auze aa se u ranim
jgtamjlm satima prvo odvozi sme6e s gla\.ne prometnice, a kasr-i.;e, .poridn", manje frekventne urice.Naime po miSljenju gospo<te Tancaber, niji problem uskladiti odvoz sme6a priraspodj"to, unutu.komunalnog drusw4 tim visejer se smeie odua.la. orako primjeduje da se smeie ne odvozi redovito,
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da postoje vre6ice koje se odlaZu uz spremnike, a da zbog plastidnih boca i povrata istih, desto budu
potrgane i sve skupa ostavlja vrlo ru2nu sliku inebrigu svih nas.
Naietnik SIMONIa zahvalio je gospodi Tancabel na ovim informacijama i istaknuo prednosti koje
JLS imaju kada imaju svoje predstavnike u Zupanijskoj skupstini. Dopunio je informaciju da Op6ina
Lovran nije dobila powrdu Plana upravljanja pomorskim dobrom, a ista je uvjetovana realizacijom
koncesije na pla2i Kvarner. Naime, ukoliko do 30. travnja ne provedu koncesiju na plaii Kvamer, JLS
ie moii pokrenuti postupak davanja koncesijskih odobrenja za plaZu Kvamer. Po njegovu mi5ljenju to
je kasno za potencijalne investitore da zata e ishotlenje koncesijskog odobrenja i izvrSe znadajna
ulaganja u plaZu da bi ista bila spremna dodekati sezonu.
PredloZio je da gospodin Kulai da odgovore na upite o odvozu smeia, rasporedu i terminima
skupljanja istog, da se moZda razmisli o postavljanju eko otoka u kojima bi se skupljale odvojene
frakcije.
Gospodin SPASOJEVIC, pozdravljajuii nazodne, postavio je upit da li se razmi5lja o zamjeni
mramomih ploda na javnoj povr5ini i nogostupu preko puta zgrade Opiine jer je neki dan svjedodio
nemilom dogatlaju kada se osoba posklizla i pala. Isto tako, postavlja upit da li se razmiilja o
postavljanju autobusne dekaonice na autobusnoj stanici kod objekta Rapido i u centru Lovrana
(Lovran-Rijeka).
Naielnik SIMONIa odgovorio je da su plode od crvenog mramora, koji je klizak, ve6 ranije u
velikom dijelu zamijenjene sa Stokovanim, hrapavim kamenom koji je grublji. Ovih dana ima
dogovoren obilazak s klesarima kako bi se izvrSili popravci na kamenim stepenicama i dijelovima koji
su ,,popucali", te 6e im skenuti painju i na taj problem.
Sto se tide natkrivene autobusne stanice i samog stajali5ta preko puta benzinske crpke, za koje smatra
da nije primjereno. u pripremi je izgradnja autobusnog ugibaliSu preko pura objekta ..Rivijera" pa je u

tom smislu zatralena suglasnost Hrvatskih cesta i ..LRH" d.d. Opatija. Sto se tiie postavljanja
autobusne dekaonice ispred Op6ine Lovran, kako je ve6 informirao ovih dana, ima sastanak s
predstavnicima Hrvatskih cesta pa 6e im ukazati i na taj problem kako bi se naSlo rje5enje, no
podsjetio je da 6e za isto biti potrebno ukloniti stabla, a sve uz ishotlenje prethodnih uvjeta i
suglasnosti Konzervatorskog odjela.
Pod aktualnim satom gospodin DUSEVIC dao je primjedbu na disto6u Lovranskog groblja te je
zamolio gospodina Kula5a da se i o tome povede viSe raduna.
Kako vi5e nije bilo vijeinidkih pitanja" potpredsjednik op6inskog vijeda ista je zakljudio i upomao
dlanove vijeia da nitko od ovla5tenih predlagatelja nije podnio obrazlo2eni pisani prigovor na
dostavljeni dnevni red 20. sjednice opiinskog vije6a op6ine Lovran pa se, sukladno dlanku 5g.,
stavak 2., Poslovnika opdinskog vijei4 predlo2eni dnevni red smatra usvojenim i o njemu se posebno
ne glasuje.
Utvrduje se da je jednoglasno (11 ,"2a..) usvojen sljede6i

DNE\AII Rf,D
l. Usvajanje zapisnika 19. sjednice Opdinskog vije6a Opdine Lovran
2. IzvjeS6e KD Komunalac d.o.o. Jurdani o radu davatelja usluge za 201E, godinu na podruiju

Op6ine Lovran
3. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnih

prostora
4. Dono5enje odluke o odabiru najpovoljnije ponude za kupnju z. 6. 7lg3 i 7lg4l1, obje iz K.o.

TuliSevica (onaranje ponuda 28.03.2019. u 13.00 h)
5. SMILOVIC Franko i Lidija, zahtjev za kupnju dijela z.i.ltlt/t,u K.o. Tulilevica6. Utvrilenje namjene poslovnog prostora u Lovranu, Stari grad br. 7
7. Ocjenjivaiki sud, prijedlog kandidata za dodjelu priznanja Op6ine Lovran8. IzvjeSde o provedbi Plana gospodarenja otpadom
9, IzvjeS6e Op6inskog naielnika za razdoblje srpanj-prosinac 201g.
10. Informacija o odrzanoj sjednici radnih tijela opdinskog vije6a op6ine Lovran - 36. sjednica

Opdinske Koordinacije Gradovi/op6ine prijatetji alece [l.OS.ZOf i.) -
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Gospoila JOVIC BAN navodi da na stranici 3. zapisnika treba izvr5iti ispravak jer je pitanja za
parkovne klupe postavila gospoda Miljak pa treba upisati njeno ime.
Gospoila MILIAK nije imala primjedbi na zapisnik, ali je postavila upit da li su strudne slu2be
izvr5ile provjeru u odnosu na nabavu spremnika za viSestambene zgrade, a koje pitanje je postavila na
pro5loj sjednici Vije6a.
Gospoila JOVIC BAN odgovorila je da je sama provjeravala. Op6inskom odlukom definirano je da
viSestambene zgrade mogu, ali ne moraju koristiti zajednidki spremnik.

Ad 2. Izvje5de KI) Komunalac d.o.o. Jurdani o radu davatelja usluge za 2018. godinu na
podruiju Optine Lovran
Potpredsjednik Op6inskog vije6a, gospodin DUSEVIC, zamolio je gospodina KULASA da
vije6nike upozna s-Izvje56em KD Komunalac d.o.o. Jurdani.
Gospodin KULAS, pozdravljajuii nazodne, ukratko je izloLio da su vijecnici u materijalima dobili
Izvje56e KD Komunalac d.o.o. Jurdani o radu davatelja usluga za 2018. godinu u kojem su
specificirani lokalni podaci po pitanju broja korisnika i kolidini prikupljenog orpada. Radi se o
podacima koji se navode na nivou cijelog sustava te da ne bi posebno obrazlagao samo lzvje56e, ve6 bi
se fokusirao na pitanja vijednika u odnosu na lzvje5ie. lzloiio je da je tzvje56e pisano sukladno
zakonskoj formi koju davatelj usluge mora pripremiti i dostaviti jedinicama lokalne samouprave u
kojem su sadrZane zakonske odredbe i podaci koje lzvje56e mora sadrZavati.
Potpredsjednik Op6inskog vijeda, u ime Odbora za gospodarstvo, proditaoje zakljudak Odbora, a
zatim je zamolio i gospo<lu Miljak da prodita zakljudak Odbora za prostorno uretlenje.
Gospodin DUSEVIC, u ime Odbora za gospodarstvo, proditaoje zakljudak donesen na 18. sjednici
Odbora, odrZanoj dana 26. olujka 2019. godine, kojim se prihvaca lajeite Komunalnog drultva
Komunalac d.o.o. Jurdani o radu davatelja usluge za 2018. godinu na podruija Optine Lovran i
uputuje Opiinskom vijetu Optine Lovran na razmatranje i usvajanje.
Gospoala MIIJAK, u ime Odbora za prostorno uredenje, proditala je zakljudak donesen na 20.
sjednici Odbora, odrZanoj dana 26. oLujka 2019. godine, kojim se unrduje da s 2 glasa .protiv,,i 3
,,suzdriana" nije prihvaieno lztjeite komunalnog druitva Komunalac d.o.o. Jurdani o radu
davatelja usluge za 2018. godinu na podruiju Opiine Lovran.

Potpredsjednik Vije6a po ovoj todki otvorio je raspravu.

Na upit gospoile MIIJAK o uodenom odstupanju grikupljenih kolidina komunalnog otpada u 2018.
godini u odnosu na 2017. godinu, gospodin KULAS odgovorio je da su sa javnih povriina uklonjeni
spremnici - baje za krupni otpad, dok se u 2018. godini prikupljao na reciklainom dvoriStu i zato su te
kolidine znatno manje. U spremnicima pod glomaznim otpadom bio je veiim dijelom otpad koji nije
glomazni komunalni opad, ve6 npr. zeleni otpad ili gratlevinski otpad, baje su bile dostupnije na
vi5e lokacija i kolitine su bile znatno ve6e.
Gospotla TANCABEL postavila je nekoliko pitanja. Prvo je pitanje postavila zbog dega gratlani
Lovrana ne mogu dobiti besplatnu baju (3 m3) na koju jednom godiSnje imaju pravu. Dalje je, uz
informaciju da je stambena zgrada u kojoj stanuje unatrag pet mjeseci popunila upitnik kako bi dobili
zajednidki odgovaraju6i spremnik s kljudiiem da bi ga koristili samo stanari zgrade, no nazalost jos
uvijek nisu dobili odgovarajuii spremnik, a na upit zbog dega spremnik joS nije isporuEen u
Komunalcu je dobila odgovor da ih nemaju. Postavlja upit da li je tomu tako i da li je obrazac s

njihovom prijavom registriran u KD Komunalac ili 6e ponovo morati popunjavati neke obrasce.
Postavila je i pitanje u odnosu na Zutelnarandaste vredice koje su podijeljene graclanima pa, uz
primjedbu, da ruZno izgleda odlaganje istih ispred spremnika izbog dinjenice da se neredovito vrli
odvoz istih, da li se vodi raduna o zagadenju okoliSa i da li se te vreiice posebno odlaZu na Mari5dinu
ili idu zajedno sa sr im drugim sme6em.
Gospodin KULAS odgovorio je da je, Sto se tide zajednidkih spremnika za vi5estambene zgrade,
opiinskom Odlukom propisana moguinost koriStenja zajednidkog spremnika. Ukoliko je to Zelja
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Kako se nitko od vije6nika viSe nije javio s prijedlozima ni primjedbama na zapisnik 19. sjednice
Op6inskog vijeia, potpredsjednik Op6inskog vije6a, je uz prijedlog korekcije na stranici 3.,
zapisnik dao na glasanje.
Utvrtluje se da je jednoglasno (11 ,,2a") usvojen zapisnik 19. sjednice Op6inskog vije6a Op6ine
Lovran.



korisnika u viSestambenoj zgradi, potrebno je popuniti obrazac kojim definirate raspodjelu udjela u
tom zajednidkom spremniku itime su ispunjeni svi uvjeti. a sto se tiae bravice na spremnicima.
odlukom je propisano da, ukoliko korisnik Zeli postaviti bravu, pru2atelj usluga du2an ju je postaviti, a

cijenu bravice pla6a korisnik, cca. 600,00 kuna.
Sto se tide baja za krupni otpad, opdinskom Odlukom definirano je jednom godi5nje besplatno
preuzimanje glomaznog otpada do 3 m2 s potro5nog mjesta, a da bi se to pravo iskoristilo potrebno je
da korisnik na web stranici pruZatelja usluga popuni upitnik s osnovnim podacima i u roku od l5 dana
duZnostje pruZatelja usluge da isporudi uslugu (dostavi baju, preuzme glomazni komunalni otpad).
Sto se tide pitanja uz vre6ice za reciklabilni otpad, radi se o privremeno rjeSenju jer se Opdina Lovran
pro5le godine prijavila Fondu za za'\titu okoli5a na natjeaaj za nabavu spremnika za skupljanje
reciklabilnih frakcija, potpisan je ugovor s Fondom, no trenutno je situacija takva da je pri kraju
natjetaj za odabir dobavljada spremnika za podrudje ditava Hrvatske. Prema informacija iz Fonda, rok
je 5 mjeseci za isporuku spremnika, dakle negdje do kaja godine dobit ie se spremnici za reciklabilne
frakcije.
Gospotla TANCABEL postavila je upit Sto je s aparnnanima koji se ne koriste tijekom cijele godine,
odnosno, bilo je rijedi da 6e se fiksni dio plaiati, a varijabilni se neie plaiati na te apartmane, ukoliko
nemaju vode ili struje. No tumadenja su razlidita.
Gospodin KULAS podsjetioje na opiinsku Odluku, odnosno na dlanak 18. Odluke o nadinu pruZanju
javne usluge, te je istaknuo da svaki korisnik koji stalno ili povremeno koristi objekt odnosno
nekretninu duianje plaiati naknadu za minimalnu javnu uslugu, dakle fiksni dio tijekom cijele godine.
Varijabilni dio iskljudivo onda kada na5im uretlajima ustanovimo da se ne koriste. Spremnici za koje
su gradani zaduieni su dipirani i svako praZnjenje se evidentira. Ako korisnika nema, ne boravi u
stanu, tada ne imosi spremnik i nema naplate varijabilnog dijela, a ako je korisnik u zajednidkom
viSestambenom objektu tadaje to swar zajednidkog dogovora svih stanara.
Gospoila MIIJAK istide da korisnici na podrudju Op6ine Lovran joi uvijek nisu u sustavu o kojem
govori gospodin Kula5, vei imamo zelene baje na cesti koje pune ljudi iz okolnih mjesta, Komunalac
ih skuplja kao varijabilni dio, vaZu i podijele po broju ku6anstavajer nemamojo5 odvojene spremnike.
Zamolila je da se provjeri da li je todna informacija d4 ukoliko u stanu imate potroSnju struje ve6u od
5 kw, pla6a se varijabilni dio. Zamolila je za poja5njenje.
Gospodin KULAS g:utio je na dlanak 18. op6inske Odluke o nadinu pruZanjajavne usluge.
Naielnik SIMONIC podsjetio je da korisnici s podrudja Opiine Lovran pla6aju uslugu od 01.
kolovoza 2018. godine, da je gospoda Miljak narudila baju 2.10.2018. godine i da joS uslugu nije
dobila pa postavlja upit kada ie se podeti vr5iti usluga koju naplaiuju.
Isto tako i sam se uvjerio da na podrudju Grada Opatije postoje baje, a da je Op6ini Lovran to pravo
uska6eno. Dalje je istaknuo stanje na reciklainom dvoriStu koje je nedopustivo, da je tamo hrpa
sme6a, dulo se i da je groblje prljavo pa je postavio upit da li postoje neki ozbiljni problemi u
poslovanju KD Komunalac s kojima bi trebali upoznati gradane, da lije to swar nedostatka djelatnika,
stvar organizacije, swar dotrajale opreme ili ne5to drugo, jer i kroz danainju raspravu moglo se
zakljuditi da postoji nezadovoljstvo gradana pruZanjem usluge.

Konstatira se da je u 17,19 h pristupio vijetnik Branislav Petkovit pa Vijete s 12 vijetnika nastavlja s
radom.

Gospodin KULAS odgovorio je da kolidine otpada koje se stvaraju na reciklainom dvoriStu
zahtijevaju svakodnevni angaZman jednog vozila radi odvoZnje istog, a komunalno druStvo raspolaZe
jednim vozilom koje sluZi za sve detiri jedinice lokalne samouprave. To je problem u ovom trenutku
koji je detektiran i lani kada je bila namjera obnoviti vozni park, te prijedlog kako i na koji nadin
racionalizirati troSkove prijevoza i poboljSati uslugu, metlutim, postojalo je odredenih osporavanja
toga te je u tom smislu u pripremi materijal za zajednidku sjednicu Skupitine i Nadzornog odbora
druStva na kojem ie se Skupitina upoznati s trenutnom situacijom koja, po njemu, nije najbolja.
Cinjenicaje da su pla6e manje, a kao i u cijeloj Hrvatskoj, prisurnoje pomanjkanje ljudi na trZi5tu rada
ito evidentno dovodi do odretlenih problema, no komunalno dru5tvo nastoji maksimalnim trudom i
zalaganjem svih. pruZati uslugu na najbolji moguii naein.
Sto se tiee iskazanog interesa za spremnik/baju za krupni otpad ispridao se na neizvr5enoj usluzi te
ustvrdio da 6e provjeriti o demu se radi jer stvamo nastoje uslugu odraditi na najbolji moguii nadin.
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Konstatira se daje sjednicu u 17,24 napustio vijetnik MARJANAC pa Vijete s 11 vijetnika nastavlja s
radom.

Gospodin KOROSAK iskoristio je priliku i gospodinu Kulaiu postavio pitanje koje su pitali
ugostitelji. Naime, u saznanju su da trebaju imati dva spremnika, da lije potrebno da spremnici imaju
bravicu,/lokot i kako bi mogli do6i do tih podataka. Isto tako, zanima ih dinamika odvoza komunalnog
otpada, da li 6e se to odvijati jednom ili dva puta tjedno, ili udestalije u ljetnim mjesecima i tko
odluduje o tome - da li Opiinsko vijeie ili Komunalac te gdje 6e se odlagati opad iz ugostiteljskih
objekata koji su u Starom gradu.
Gospodin KULAS odgovorio je da gospodarski subjekti, odnosno svaki ugostitelj, za otpad koji dine
ostaci od hrane, mora imati poseban spremnik i posebno dogovoriti s davateljem usluge zbrinjavanje
otpada. Postoje spremnici za odlaganje otpada hrane, a Sto se tide gospodarskih subjekata, moraju
imati dva spremnika, isto kao i fiziike osobe i moraju ih kupiti jer ne6e koristiti vre6ice, a cijena ovisi
o velidini spremnika, sukladno cjeniku kojije objavljen na sluZbenoj stranici davatelja usluge.
Sto se tide dinamike odvoza opiinskom odlukom definirana je minimalna javna usluga - jednom
tjedno, a gospodarski subjekti mogu, sukladno svojim potrebama, s davateljem usluge dogovoriti i
ve6i broj odvoza tijekom tjedna sto se ugovora putem dodatnog ugovora.
Na upit gospode TANCABEL gdje se odvoze narandaste vre6ice, gospodin Kula5 je odgovorio da se

isti otpremaju u Metis.
Gospoila TANCABEL dalje je istakla prijedlog da gradani naruduju baje za kupni otpad u koje bi se
onda odlagao otpad, a Sto bi po broju stanovnika bilo svaki mjesec po Sest baja za krupni otpad.
Gospodin KULAS odgovorio je da se baje za krupni otpad dostavljaju po zahtjevu korisnika ida se u
njih ubacuje samo krupni otpad.
Gospodin DUSEVIC dalje je predloZio da davatelj usluga dostavi na uvid financijsko izvje56e o
poslovanju jer da isto nije priloZeno uz ovo Izuje56e.
Gospodin TANCABEL podsjetio je na pitanje koje je postavio pod aktualnim satom, a odnosi se na
dostavu spremnika ku6answima kojinisu u moguinosti sami do6i ipreuzeti spremnike.
Gospodin KULAS odgovorio je da postoji evidencija koju Komunalac vodi pa ie se, nakon Sto se
podijele spremnici na zato predvidenim mjestima, onima koji se jave da nisu u mogu6nosti sami do6i
preuzeti spremnike, davatelj uslugu dostaviti spremnike na ku6nu adresu.
Gospotla JAKIJPEC postavila je upit u dijem su vlasni5tvu spremnici koje su gradanima podijeljeni.
Gospodin KULAS je odgovorio da su spremnici formalno u vlasni5tvu Komunalca jer ih je ovlastila
JLS, a praktidki su vlasniStvo gradana i u sludaju da JLS s nekom drugom firmom ugovori odvoz
otpada, ti spremnici ostaju gratlanima. O odriavanju, di56enju i pranju spremnika brigu vode gratlani.
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Trenutno je u tijeku podjela spremnika za dvije jedinice lokalne samouprave, sve s postojeiim brojem
ljudi, te da naravno, uz sav trud i zalaganje, moZe do6i do nekog nesporazuma i problema, ali se trude
da se problemi otklone na zadovoljstvo jednih i drugih, bez nepotrebnih tenzija i problema, a sve Sto

se radi je u dogovoru s tehnidkim sluZbama u jedinicama lokalne samouprave.
Gospotla MILIAK ponovo se javila pitanjem o kolidinama otpada koje se dovoze na recikla2no
dvoriite, te se po njenom miSljenju, a Sto je vidljivo i iz tabelamog prikaza na str. 9. Izvjeiia, ne radi
o kolidinama koje sc ne bi mogle odvoziti na vrijeme.
Gospodin KULAS informirao je da je glomazni komunalni otpad koji se dovozi na reciklaZno
dvori5te samo jedna od detrdes€ttri frakcije koje se dovoze na recikla.foro dvoriSte, radi se o najveioj
stavci, ali ne ijedinoj.
U nastavku raspravei gospotla MITTEL proditalaje odredbu dlanka 18. opiinske Odluke u kojoj stoji
da korisnik usluge koji dokaZe, na temelju podataka oditanjem mjemih uretlaja, da ne tro5i elektridnu
energiju ili plin ili pitku vodu ili na drugi nadin da !gqj49 ne koristi nekretninu kao obradunsko mjesto
uz dije koriStenje se vezuje prikupljanje biorazgradivog i mije5anog komunalnog otpada, nije u obvezi
pla6atijavnu uslugu.
Na upit gospode MIIJAK zbog dega se onda Komunalac vezuje za potroSnju 5 kw struje, gospodin
KULAS informirao je da se ne radi o 5 KW nego 50 KW struje, ali ako se paZljivo prodita dlanak 18.

op6inske Odluke, stoji da se radi o trajnom nekori5tenju nekretnine, a ne o povremenom ( bilo ljetnom
ili zimskom). Osnova za nepla6anje je trajno nekoriStenje nekretnine.



Kako viSe nije bilo pitanja, Potpredsjednik Op6inskog vije6a, raspravuje zakljudio i IzvjeS6e dao na
glasanje.
Utvrtluje se da ve6inom glasova (3 ,,2a", I ,,protiv" ,7 ,,suzdrZanih") nije prihvateno Inje56e
komunalnog dru5tva Komunalac d.o.o. Jurdani o radu davatelja usluge za 2018. godinu na
podruiju Op6ine Lovran.

Nakon pauze od 5 minuta, sjednicu Optinskog vijeta nastavio je voditi Predsjednik Optinskog vijeta,
gospodin Petkovi1, koji ujedno konstatira se da je sjednicu u 17,47 napustila vijeinica ISKRA pa
Vijete s l0 vijetnikn nasttnlja s radom.

Ad 3. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnih
prostora
Predsjednik Op6inskog vijeda zamolio je gospotlu Miljak i gospodina Du5evida da proditaju
zakljudke Odbora, a gospotlu Jovii Ban da prodita zakljudak Komisije.
Gospotla MILJAK, u ime Odbora za prostorno uredenje, proditala je zakljudak donesen na 20.
sjednici Odbora, odrZanoj dana 26. otujka 2019. godine, kojim se prihvata Prijedlog Otlluke o
iunjenama i dopunama Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnih prostora i uputuje Opiinskom
vijeiu na razrnatranje i usvajonje.
Gospodin DUSEVIC. u ime Odbora za gospodarstvo, proditao je zakljudak donesen na 18. sjednici
Odbora, odrZanoj dana 26. oZujka 2019. godine, kojim se prihvata Prijedlog Odluke o ianjenama i
dopunama Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora, zajedno s dostavljenom dopunom tog
materijala i amandmanom predlagaia u odnosu na ianjenu ilanka 34., stavka 1., toika 1., dopune
Prijedloga na naiin da se u islom rijeii: ,,brainom druga, izvanbrainom drugu, djeci, unucima,
usvojenicima i pastotcima" zamijene za rijei: ,,nasljednicima" i uputaje Optinskom vijetu Optine
Lovtan na tazmalranje i usvajanje.
Gospo<la JO\TC BAN, u ime Komisije za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost, proditala je
zakljudak donesen na 12. sjednici Komisije, odrZanoj dana 25. oLujka 2019. godine, kojim se utvrituje
se da je Prijedlog Odluke o iunjenama i dopanamt Odluke o zakapu i kupoprodaji poslovnog
ptoslota Optine Lovran, zajedno s dostavljenom dopanom makrUah u odnosu na ilanak 34.
osnovne Odluke o zakupu i kapoprodaji poslovnog prostora, u sklsdu s Ustavom i zakonima
Republike Hrvatske pa se isti uputuje Optinskom vijeiu Optine Lovran na razmatrunje i usvajanje
uz prijedlog da se:

- u ilanku 2. ovog Prijedloga mijenja stayak f. iz ilanka 5. osnovne Odluke na naiin da
isti sada glasi:

,,(l) Poslovni prostor daje se u zakup putem javnog natjeiaja, dalje u tekstu: natjedaj osim u
situacijama kada se neposredno sklapa ugovor o zakupu izmeilu Opdine i Republike Hrvatske,
jedinica lokalne, odnosno podruine (regionalne) samouprave te pravnih osoba u vlasni5tvu ili
preteZitom vlasni5tvu Republike Hrvatske odnosno Opdine i podruine (regionalne) samouprave,
ako je to u interesu i cilju op6eg, gospodarskog i socijalnog napretka gratlana.
(2) Zaktpnina za ugovore o zakupu iz stavka l. ovog tlanka odretluje se sukladno kriterijima za
odredivanje zakupnine u glavi V. ove Odluke.", a dosadalnji stavci 2. do 5. postaju stavci 3. do 6.

- u ilanku 8., dodanom iza ilanka 7. u dopunjenom materijalu
Prijedloga, pored dopune stavka 2., ilanka 34., osnovne Odluke, predlaie se i promjena stavka
3. istog uz prijedlog da isti glasi:
,,Ugovorom o zakupu izmetlu Op6ine i podnositetja zahtjeva iz stavka l ovog ilanka reguliraju
se meilusobna prava i obveze iz ovog ilanka, sukladno Zakonu i ovoj Odluci...
iime bi se tekst tog stavka Odluke uskladio s tekstom Zakona o zakupu i kupoprodaji poslovnog
prostora, tlanak 31,

Nakon brisanja ilanka 3., vezano uz promjene u tlanku 5. i 5a, te dodanog ilanka 8. iza
ilanka 7., a prije brisanja itanka 3. u ovom Zakljutku, Prijedlog Odluke o izmjenama i
dopunama Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora broji 14. ilanaka s tim da su
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tlanci 4. do 7., nakon brisanja tlanka 3., postali ilanci 3. do 6. nakon kojih dolazi dodani ilanak
8. koji sada postaje ilanak 7. nakon tega slijede ilanci od 8. do 14. Prijedloga."
Nakon Sto se Naielnik SIMONIC oditovao da prihvaia prijedloge Odbora za gospodarstvo i

Komisije za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost, prijedlozi postaju sastavni dio Prijedloga
Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o zakupu ikupoprodaji poslovnog prostora io njima se
posebno ne glasuje.
Predsjednik Op6inskog vije6a zamolio je proielnicu Marki6 za obrazloienje prijedloga.
Proielnica MARIflC ukratko je izloZila Prijedlog Odluke izmjenama i dopunama Odluke o zakupu i

kupoprodaji poslovnog prostora kojima se pristupilo radi usklatlenja opiinske Odluke s odredbama
Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora, a koji je stupio
na snagu u prosincu 2018. godine. JLS su, temeljem istog, obvezne uskladiti svoje op6e akte u roku od
90 dana od dana stupanja na snagu Zakona. Uz materijale koje su vijednici dobili za ovu todku
dnevnog reda, dostavljenaje i Dopuna Prijedloga Odluke o izmjenama idopunama Odluke o zakupu i

kupoprodaji poslovnog prostora u odnosu na dlanak 34., kojim su propisane okolnosti u kojima
Nadelnik moZe, na zahtjev zainteresirane fizidke ili pravne osobe, odobriti istoj stupanje u prala i
obveze zakupnika. Naime, u navedenom dlanku 34. uodeno je da nedostaje definirana okolnost od koje
se raduna rok od 30 dana, dime je dovedeno u pitanje i radunanje roka pa se, u sklopu Nacrta Odluke o
izmjenama i dopunama Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora predlaZe preciziranje ite
odredbe. Komisija za Statut, Poslovnik i normativu djelatnost imala je odretlene prijedloge na Nacrt
Odluke koje je proditala Predsjednica Komisije, Nadelnik je iste prihvatio i oni postaju sastavni dio
odluke.
Kra6e obrazloZenje u odnosu na dlanak 34. Prijedloga Odluke, a vezano za nasljednike, dao je i

naielnik SIMOMC.
Proielnica MARI(C dalje je informirala da je na Prijedlog Odluke provedeno javno savjetovanje te
da tijekom savjetovanja nije zaprimljena nitijedna sugestija, prijedlog ili komentar.
Predsjednik Op6inskog vijeda otvorio je raspravu.
Po provedenoj raspravi, Predsjednik Op6inskog vijeca Prijedlog Odluke dao je na glasanje.
Utvrduje se da je jednoglasno ( 10 ,,2a") donesena

ODLUKA
Donosi se Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora.

Ad 4. Dono5enje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude za kupnju z. i.7183 i 7l84ll, obie iz
K.o. Tuli5evica (otvaranje ponuda 28.03.2019. u 13,00 h\
Prodelnica MARI(C upoznaje da je stigla samo jedna ponuda ito od DOMINO OPATIJA i njihova
ponudaje u visini od 265.001,00 kuna. U prilogu, sukladno Natjeiaju, dostavljena je dokumentacija:
lzvadak iz sudskog registra Trgovadkog suda u Rijeci za DOMINO OPATIJA d.o.o., Potvrda Opiine
Lovran o nepostojanju dospjelih, nepodmirenih obveza prema Op6ini Lovran, Potvrda Porezne uprave
Opatije kojom se potvrtluje da porezni obveznik nema duga po osnovi javnih davanja te potvrda o
uplati jamdevine na izr,os 26.277 ,25 kuna.
Predsjednik Op6inskog vijeda otvorio je raspravu.
Po provedenoj raspravi pristupilo se glasanju.
Utvriluje da je jednoglasno (10 "za") donesena

Odluka
Kao jedina i najpovoljnija prihva6a se ponuda DOMINO OPATIJA d.o.o., Ulica m. Tita 147. za
kupnju z.i. 7183, vinograd od ll9 m2 i 7l84ll, vo6njak od l3l m2, obje upisane u K.o.
Tuli5evica pa se ovlaS6uje Op6inski naielnik Op6ine Lovran na sklapanje kupoprodajnog
ugovora po kupoprodajnoj cijeni od 265.001,00 kuna,

Ad 5. SMILOVIC Franko i Lidija, zahtjev za kupnju dijela z.t. 7l7l/l,u K.o. Tuli5evica
Predsjednik Opdinskog vijeca zamolio je gospodina Du5evi6a, a zatim i gospo<lu Miljak, da
proditaj u zaklj udke Odbora.
Gospodin DUSEYIC, u ime Odbora za gospodarswo, proditao je zakljudak donesen na 18. sjednici
Odbora, odrZanoj dana 26. oZujka 2019. godine, kojim se prihvata Prijedlog Odluke kojom se
odobruvo prodaja 13/57 dijela od 50/56 dijela Lt.7I7l/1, painjak i put od llll m2, upisana a
zk.ul. 1423., K.o. Tuliievica, u naravi dio zemljiSta od 288 m2 prije ulaza na nekrctninu a
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vlasniitvu podnosilelja zahtjeva, a za potrcbe proiirenja grattevne testice i nalaie nadleinom tijelu
Optine Lovran da raspiie natjeiaj za prodaju nekrelnine, sukladno tlonka 4., slavak 2., Odlu*e o
raspolaganju imovinom u vlasniitvu Opiine Lovran. Prijedlog se uputuje Opiinskom vijetu na
raunat ra nj e i usv aj anje.
Gospotla MIIJAI( u ime Odbora za prostomo uredenje, proditala je zakljudak donesen na 20.
sjednici Odbora, odrianoj dana 26. olujka 2019. godine, kojim se prihvaia Prijedhg Odluke kojom
se odobrava prodaja 13/57 dijela od 50/56 dijela Li.7171/1, painjak i put od l4l4 m2, upisane u
zk.ul. 1423, K.o. Tuliievica, u naravi dio zemljiila od 288 m2 prije ulaza na ne*retninu u vlasniitvu
podnosilelja zahtjeva, a za potrebe proiirenja grait*ne ieslice i nalaie nadleinom apravnom tijelu
da ruspiie natjeiaj za prodaju predmetnog dfieh nekretnine po poielnoj cijeni od 138.068,16 kn.
Prijedlog odluke se uputuje Opiinskom vijetu na raanatranje i usvajanje.

Predsjednik Op6inskog vije6a zamolio je Op6inskog nadelnika za kra6e obrazloZenje.
Naielnik SIMONIa je obrazlo2io dostavljeni prijedlog odluke o prodaji dijela neketnine koja se

nalazi tz objekt u vlasni5wu podnositelja zahtjev4lokaciju na kojoj se nalazi predmetna nekretn ina"
namjenu prostora prema planskoj dokumentaciji i procijenjenu vrijednost iste.
Po provedenoj raspravi pristupilo se glasanju.
Utvrtluje da je jednoglasno (10 "za") donesena

ODLUKA
I

Odobrava se prodaja 13/57 dijela od 50/56 dijela z.i 7l7ll1, paSnjak i put od 1414 m2, upisana
r z.k.rul. 1423, K.o. TuliSevica, u naravi dio zemlji5te od 288 m2 prije ulaza na nekretninu u
vlasniStvu podnositelja zahtj ev^, a z potrebe pro5irenja gradevne testice.

II
Nalaie se nadleinom upravnom tijelu Op6ine Lovran da raspi5e natjedaj za prodaju nekretnine
iz toike I ove Odluke, sukladno tlanku 4., stavak 2., Odluke o raspolaganju imovinom u
vlasnistvu Op6ine Lovran (SN PGZ 22n0, Z0/tt,2B/12 i 45nZ te SN OL 4ni,7n4,ttn4, t^*
proii56eni tekst i 12118), po poietnoj cijeni od 438.068,16 kn.

III
Odluku o odabiru najpovoljnije ponude donijet 6e Op6insko vije6e Op6ine Lovran.

Ad 6. Utvrtlenje namjene poslovnog prostora u Lovranu, Stari grad br. 7
Predsjednik Op6inskog vije6a zamolio je gospotlu MILJAK, a zatim i gospodina Du5evida, da
proditaju zakljudke Odbora.

Gospotla MIIJAK, u ime Odbora za prostomo uretlenje, proditala je zakljudak donesen na 20.
sjednici Odbora, odrianoj dana 26. oiujka 2019. godine, kojim se prihvata Prijedtog Odluke o
unrilivanju namjene poslovnog proslora u Lovtdnu, Stari grad br. 7 i uputuje Optinskom vijeiu
na raatafianje i usvajanje.
Gospodin DUSE\1IC, u ime Odbora za gospodarstvo, proditao je zakljudak donesen na 18. sjednici
Odbora, odr2anoj dana 26. oZujka 2019. godine, kojim se prihvato Prijedtog Odluke da se zt
poslovni pruslot u Lovranu, Stari grad 7, pored do sada utvrilenih djelatnosti, usklafunih s novom
Odlukom o zakupu i kupoprodaji poslovnih ptostota, utwitaju i djelatnosti iz GRIJPE III -
skladiini proslor po poietnoj cijeni od 50,00 kntm2 mjeseino i iz GRIIPE v - proizvodne djelatnosli
po poiano cijeni od 20,00 kn/m2 mjeseCno le da se u pmom slijedetem naljeiaju ponudi poslovni
proslor u zakup i to za djelatnosti iz:
I. GRUPE II - kancelarijski prostor po poielnoj cijeni od 60,00 kn/m2 mjeseino,
2. GRUPE III - ostale trgovine, osim onih iz GRUPE I i IY, te skladilni prostor po poietnoj cijeni
od 50,00 kn/m2 mjeseino,
3. GRUPE IV - obrtniike i osobne usluge po poianoj cijeni od 15,00 kn/m2 mjesetno,
4. GRUPE V - proizvodne djelatnosti po poCetnoj cijeni od 20,00 k m2 mjeseino.

Procelnica MARrflc dodatno je obrazloLila dostavljeni prijedlog urvrdivanja namjene poslovnog
prostora u Lovranu, Stari gad 7, kojije utvrden temeljem iskazanih interesa zainteresiranih osoba.
Po provedenoj raspravi, u kojoj je istaknuto da je najvaZnije da poslovni prostori nisu prazni,
Predsjednik Op6inskog vije6a istu je zakljudio pa se pristupilo glasanju.
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Utr rduje se da je jednoglasno ( 10 ,,2a") donesena

Odluka
Za poslovni prostor u Lovranu, Stari grad 7, pored do sada utvralenih djelatnosti, uskladenih s
novom Odlukom o zakupu i kupoprodaji poslovnih prostora, utvrduju i djelatnosti iz GRUPE
III - skladi5ni prostor po poietnoj cijeni od 50,00 kn/m2 mjesetno i iz GRUPE V - proizvodne
djelatnosti po poietno cijeni od 20,00 kn/m2 mjeseino te da se u prvom slijededem natjetaju
ponudi poslovni prostor u zakup i to za djelatnosti iz:
l, GRIIPE II - kancelarijski prostor po potetnoj cijeni od 60,00 kn/m2 mjeseino,
2, GRUPE III - ostale trgovine,, osim onih iz GRUPf, I i IV, te skladi5ni prostor po poietnoj
cijeni od 50,00 kn/m2 mjesedno,
3. GRUPE fV - obrtniike i osobne usluge po potetnoj cijeni od 45,00 kn/m2 mjeseino,
4. GRt.lPE V - proizvodne djelatnosti po poietnoj cijeni od 20,00 kn/m2 mjeseCno.

Ad 7. Ocjenjivaiki sud, prijedlog kandidata za dodjelu priznanja Op6ine Lovran
Predsjednik Op6inskog vije6a zamolio je gospodina Du5eviia da, u odsutnosti predsjednice
Ocjenjiva6kog suda, gospotle ISKRA, prodita prijedloge Ocjenjivadkog suda.
Gospodin DUSEVIC, u ime Ocjenjivadkog suda proditao je zakljudke donesene na l. sjednici
Ocjenjivadkog suda odrZanoj dana 19. oZujka 2019. godine kojima se predlaZe Opiinskom vijeiu
Opiine Lovran da
I Nagradu Optine Lovran, koju iini Povelja o Nagradi Opdine Lovran, dodjeli sljedeiim osobama

- gospodinu GERGELJa AGOSTONII, za podrutje kultutrrog tutiuna i gospoda$tva
- gospoili SENKI BARUSKA, za podruije kulture
- gospotli MARINI MAVRINAC MATULJA, za podruije spota.

ll Nagradu Optine Lovrun za iivolno djelo, koju tini Povelja o Nagradi Opiine Lovran za
iivotno djelo i noviana nagruda iiju visinu unrilaje Optinski naielnik, dodjeli gospodinu
RADOYANU TRINAJSTICU iz liiia, IKa, Borisa ZdriniTaKa 12,

Prijedlozi se uputuju Opiinskom vijetu Optine Lovran na raunatranje i usvajanje.

Predsjednik Opdinskog vijeca je o prijedlozima Ocjenjivadkog suda oworio raspravu u kojoj su
sudjelovali svi vijednici. a u materijalima za sjednicu dostavljena je kompletna dokumentacija
predloZenih kandidata.
Po provedenoj raspravi, pristupilo se glasanju o svakom pojedinom prijedlogu.
Utvriluje se da je jednoglasno (10 ,,2a") donesena sljede6a

Odluka
Nagradu Op6ine Lovran iz podrutja kulturnog turizma i gospodanstva, koju iini Povelja
godiSnje nagrade Op6ine Lovran, dodjeljuje se Gergelju Ago5tonu.

Utvrtluje se da je ve6inom glasova (8 ,,2a", I ,,protiv.., I ,,suzdrian..) donesena sljedeca

Odluka
Nagradu Op6ine Lovran iz podrutja kulture, koju tini Povelja godi5nje nagrade Op6ine Lovran,
dodjeljuje se Senki BARUSI(A.

Utvrtluje se da je jednoglasno (10 ,pa") donesena sljede6a

Odluka
Nagradu Op6ine Lovran iz podrutja sporta, koju Cini Povelja godiSnje nagrade Op6ine Lovran,
dodjeljuje se Marini Mavrinac Matulja.

Utvrduje se da je ve6inom glasova ( 6 "2a",3 ,,protiv.., I ,,suzdrian..) donesena

Odluka
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Nagradu Op6ine Lovran za Zivotno djelo, koju tini Povelja o Nagradi Op6ine Lovran za Livolno
djelo i noviana nagrada, tiju visinu utvrduje Op6inski naielnik, dodjeljuje se gospodinu
Radovanu TRINAJSTICU.

Nagrade de se uruiiti u prigodi obiljeiavanja Dana Op6ine Lovran,

Predsjednik -Optiyskog vtjeta, gospodin Petkovit konstatirao je da je sjednicu u 18,57 napustio
vijetnik DUSEVIC pa Vijete s 9 vijetnika nastavlja s radom.

Ad 8. Izvje56e o provedbi Plana gospodarenja otpadorn
Predsjednik Op6inskog vijeca, gospodin PETKOVIC, u ime Odbora za gospodarswo, proditao je
zakljudak donesen na 18. sjednici Odbora, odrZanoj dana 27 . oLujka 2019. godine, kojim se prihvaia
ITvjeite o provedbi Plana gospodarenja otpadom Optine Lovran m 2018. godini i upuiuje
Optinskom vijedu Opiine Lovran na razmatranje i usvajanje.
Gospotla MIIJAK, u ime Odbora za prostomo ureilenje, proditala je zakljudak donesen na 20.
sjednici Odbora, odrZanoj dana 27. oZujka 2019. godine, kojim se prihvaia lzujeite o provedbi Plana
gospodarcnja otpadom i upuiuje Opiinskom vijetu na raznatranje i usvajanje.
Proielnica MARJ(IC uvodno je zamolila da se izvrii korekcija naziva dokumenta.
Kako se po predloZenom dokumentu nitko od vije6nika nije javio za raspravu, Predsjednik Opiinskog
vijeia raspravu je zakljudio i prijedlog dao na glasanje.
Utvrtluje se da je jednoglasno ( 9 "za") donesen

zakljutak
Usvaja se lzvje56e opdinskog natelnika o provedbi Plana gospodarenja otpadom Republike
Hrvatske u Opdini Lovran za 2018. godinu.

Predsjednik Optinskog vijeta, gospodin Petkovit konstatirao je da je sjednicu u 19,00 napustila
vijetnica MILJAK pa Vijete s 8 vijetnika nastavlja s radom.

Ad 9. Izvje56e Op6inskog naielnika za razdoblje srpanj-prosinac 2018.
Kako o lzvjeS6u Opdinskog nadelnika za razdoblje srpanj - prosinac 201 8 nije bilo pitanja i prijedloga,
Izvje56e o radu Op6inskog naielnika za r^zdoblje srpanj-prosinac 2019. godine, se prima na
znanje.

Ad 10. Informacija o odrianoj sjednici radnih tijela Opdinskog vije6a Op6ine Lovran - 36.
sjednica Op6inske Koordinacije Gradovi/op6ine prijatelji djece (19.03.2019.)
Opdinsko vije6e je primilo na znanje informaciju o odrianoj sjednici radnog tijela Op6inskog vijeia
Op6ine Lovran, 36. sjednice Op6inske koordinacije Gradovi/op6ine prijatelji djece.
Po ovoj informaciji, gospodin KoRosAK, na tragu informacija koju je dala gospotla Skorii na 36.
sjednici Koordinacije, postavio je upit da li se nesto moze poduzeti glede usluge logopeda za nasu
djecu.
Gospoila SUSANJ odgovorila je da Grad opatija vise ne sufinancira logopeda koji je radio pri
Dru5tvu NaSa Djeca Opatijajerje u Djedjem vrtiiu Opatija zaposlen logoped.

Kako nitko od prisutnih vije6nika vi5e nije imao pitanja, predsjednik op6inskog vije6a zahvalio se
svima na radu Vijeia iu 19,05 sati zakljudio 20. sjednicu Op6inskog vije6a Op6in; L;vran.

Dovr5eno u 19,05 sati.

Zapisnilar:
Azela Mandio

OvjeroYitelji zapisnika
Nata5a Miljak

Durdica Tancabel
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Predsjednik Opdinskog vijeda:
Branislay Petkovi(


